



تعميم GACA Circular

To: Air Operators operating at the Kingdom of Saudi Arabia's airports.

إلى: شركات الطيران العاملة في مطارات المملكة العربية السعودية.

Subject: Accept all passenger's luggage for Saudi nationals or holders of legal residence on flights departing from Canada to the Kingdom of Saudi Arabia.

الموضوع: قبول أمتعة المسافرين السعوديين وحاملي الاقامات النظامية على الرحلات المتجهة من كندا الى المملكة العربية السعودية.

Reference:

1. The Royal Decree No. 63644 dated on 10/12/1439AH.
2. The Royal Decree No. 60247 dated on 24/11/1439AH.

- المرجع:**
١. الأمر السامي الكريم رقم ٦٣٦٤٤ وتاريخ ١٠/١٢/١٤٣٩هـ.
 ٢. الأمر السامي الكريم رقم ٦٠٢٤٧ وتاريخ ٢٤/١١/١٤٣٩هـ.

Background:

Denial some of Air Operators to carry passenger's luggage for Saudi nationals or holders of legal residence on flights departing from Canada to the Kingdom of Saudi Arabia.

نبذة:
رفض بعض شركات الطيران نقل الامتعة الموزونة للمسافرين السعوديين وحاملي الاقامات النظامية على الرحلات المتجهة الى المملكة العربية السعودية من كندا.

Instructions:

All Air Operators must accept all luggage of Saudi nationals or holders of legal residence on flights departing from Canada to Saudi Arabian airports without imposing additional conditions and the Saudi Arabian airports will receive all such luggage and will not be returned if they arrive.

التعليمات:
يجب على جميع شركات الطيران قبول جميع أمتعة المواطنين السعوديين أو حاملي الاقامات النظامية على الرحلات المتجهة من كندا إلى مطارات المملكة العربية السعودية دون فرض أي شروط إضافية وأن مطارات المملكة العربية السعودية ستقوم بإستقبال جميع تلك الأمتعة ولن يتم إعادة أي منها في حال وصولها.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا توجد.

مساعد رئيس الهيئة العامة للطيران المدني للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي
**Assistant President of General Authority of Civil Aviation
For Economic Policies and Air Transport**



محمد بن عبيد العتيبي

Mohammad O. Al-Otaibi